

Resort Name : Selected Hotel

Package Name : 4 Days 3 Nights Relaxing Phuket Package

Validity : 01 Apr – 31 Oct 19

Tour Code : JH-TAI-HKT-BJ-P003

Price quoted per person basis (RM) 价钱以一个人计算 (马币)

Hotel 酒店	Room Type 房号	Grade 星级	Travel Date 入住日期	Twin 2 人房	Add Night 加一晚
Sino Maison	Standard	3*	01 May – 31 Oct 19	790	103
The Crib Patong	Superior	3*	21 Apr – 31 Oct 19	865	128
GU Hotel	Standard – Double	3*	01 Apr – 31 Oct 19	865	128
Meir Jarr Hotel	Standard	3*	01 Apr – 31 Oct 19	910	143
Sleep With Me	Superior	4*	16 Apr – 31 Oct 19	985	165
Andaman Beach Suite	Superior (City View)	4*	01 Apr – 31 Oct 19	1015	175
The Gig	Superior	4*	01 Apr – 31 Oct 19	1015	175
Patong Resort	Superior	4*	01 May – 31 Oct 19	1060	190
Royal Paradise	Paradise Deluxe	4*	01 Apr – 31 Oct 19	1090	200
Deevana Plaza	Deluxe (City View)	4*	01 Apr – 31 Oct 19	1105	205
Child 2 - 11 years old with extra bed			90% charge from adult rate		
Child 2 – 11 years old with no bed			70% charge from adult rate		
Infant below 02 years old			Free of Charge		

Notes :

- Price quoted per person basis (RM)
- Twin = 2 Persons per room
- Triple = 3 Persons per room
- The above rates are subject to minimum 2 persons per departure.
- The above rates are only applicable for Malaysian.
- Child rate only applies when sharing bed with 2 adults.
- Original passport require during boarding (validity at least 6 months)
- **Similar grade of hotel will be arrange if the above mentioned hotel is fully booked. Hotel subjected to change without prior notice.**

注意事项 :

- 价钱以一个人计算 (马币)
- Twin = 双人房
- Triple = 三人房
- 以上价格需最少 2 人出发
- 以上价格只适用于马来西亚公民
- 儿童价只适用于 2 成人同床
- 正版护照有效期至少 6 个月才可登机
- **如果以上提到的酒店都订满了, 类似档次的酒店将安排。酒店如有变更, 恕不另行通知**

Package includes:

- ✓ 3 Night's accommodation based on Twin/Triple sharing
- ✓ 3 Breakfasts, 2 Lunch & 3 Dinners (non-halal or vegetarian)
- ✓ Return airport transfer (SIC Basis)
- ✓ Escorted orientation tour with English speaking guide
- ✓ Tour & transfer as itinerary (SIC Basis)
- ✓ Entrance fees as itinerary

Package excludes:

- ✗ Personal Expenses
- ✗ Air fare
- ✗ Airport taxes
- ✗ Travel Insurance (RM 51 per 5 days per person)

团费包含:

- ✓ 3 晚住宿双/三人房
- ✓ 3 早餐, 2 午餐和 3 晚餐 (非清真或素食)
- ✓ 回返机场接送 (集体)
- ✓ 护航向导英文导游
- ✓ 指定行程 (集体)
- ✓ 指定行程门票

团费不含:

- ✗ 个人开支
- ✗ 机票
- ✗ 机场税
- ✗ 旅游保险 (每人 51 令吉 / 5 天)

- × High Season surcharge
- × Entry visa application (if applicable)
- × Driver & Tour Guide tipping (RM 40 per person)
- × National Park Fees 400 Bath/pax (Adult), 200 Bath/pax (Child)

- × 旺季附加费
- × 签证 (如需要)
- × 司机及导游小费 (每人 40 令吉)
- × 国家公园费 每人 400 泰铢/成人, 200 泰铢/小孩

Option Tour 选项之旅	Adult (RM)	Child (RM)
Simon Cabaret Show (Normal Seat) + Transfer	110	95
Full Day Phang Nga Bay Tour + Lunch	140	120
Full Day Phi Phi & Khai Island by Speed Boat + Lunch	215	180
Phuket Fantasea Show with Dinner + Transfer	270	245
Full Racha Island by Speed Boat + Lunch	165	125

**** Exclude Compulsory National Park Fee THB400/pax (Adult), THB200/pax (Child) for Island Tour only****

Itinerary : 行程简介

Day 1 (Dinner)

ARRIVAL PHUKET (D)
Upon arrival at Phuket International Airport and proceed for Phuket City Tour. In and around Phuket Town. You will see the **Chino-Portuguese Style Building** of Phuket, followed by visiting **Saphan Hin Park, Cashew Nut Factory, Gems Factory, Bird-nest Shop, Chalong Temple, Sea Gypsy Village, Rawai Beach, Prompthe Cape** where you can view the panorama of its stunning beauty.

第一天 抵达普吉 (晚)
抵达普吉国际机场便开始到普吉镇周围参观。在普吉您将看到有着 **Chino-葡萄牙** 牙风味的建筑物, 接着将会带您到 **Saphan Hin 公园, 腰果工厂, 宝石工厂, 燕窝商店, 查龙寺庙, 海吉普赛村庄, Rawai 海滩, Prompthe 海角**。在那您能观看到那秀丽壮观的全景。

NOTE: FREE City Tour only offer during flight arrival before 1300hrs OR departure after 1700hrs only , if not Free city tour will forfeited and no refundable .
注: 市区游必须在航班時間的第一天 1300 前抵達或最後一天 1700 后離開。如果航班时间配合不到, 将取消市区游, 恕不退款。

Day 2 (Breakfast, Lunch, Dinner)

CHOICE 1 CORAL ISLAND TOUR BY SPEEDBOAT (B/L/D)
0830hrs pickup from hotel by coach to Challenge bay. Only 10 minutes cruising by speedboat to the panaromic and sandy Coral Island. Coral Island is a small and quiet island with sandy white beach, beautiful and colorful coral reefs and a small tropical jungle. You will be able to fill your by the snorkeling, sun-bathing, swimming or even water sports (at own expense). Lunch will be served at a local restaurant. After lunch, you will be free at own leisure. Return to Phuket in time.

OR

CHOICE 2 PHI PHI ISLAND TOUR BY CRUISE (B/L/D)
0730hrs pick up from hotel. Sightseeing around Phi Phi Lay Islands. (Maya Bay, Loh Samah Bay, Pileh Cove & pass by Viking Cave). Swimming & Snorkeling at Monkey Beach or Maya Bay. Great lunch at Phi Phi Don. You get the free time to explore the surroundings and relaxing on the beach.

第二天 选择一 珊瑚岛 (早/午/晚)
08:30 早上从酒店出发 (仅 10 分钟) 乘搭快艇到美丽的珊瑚礁和五颜六色的热带丛林和小岛屿的地方。您将能够享受浮潜, 日光浴, 游泳或水上运动 (自费)。午餐会在当地餐馆。午餐后, 您可以自由活动。然后根据时间回到普吉。

第二天 选择二 披披岛 (早/午/晚)
07:30 早上前往小啤啤岛游览 (美崖湾, Loh Samah 海湾, Pileh 海湾及经过观看海盜洞)。在猴子海滩或美崖湾游泳和浮潜。接着在大披披岛享受午餐, 在岛上自由活动。

	Exclude Compulsory National Park Fees 400Bath/pax (Adult), 200 Bath/pax (Child) for Island Tour ONLY	
Day 3 (Breakfast, Lunch, Dinner)	<p>PHUKET DICOVERY TOUR (B/L/D) After breakfast, tour will begin with visiting Monkey Cave Temple. Continue to enjoy the Flying Fox games and Water Rafting challenge and 30 minutes elephant trekking and fun Elephant Bath. Take a break and continue the tour with Thai cooking show. Lastly, we will ended program at Fruit Garden. Transfer back to hotel. Dinner at local restaurant.</p> <p>第三天 普吉探索之旅 (早/午/晚) 早餐后, 我们将带您前往猴子洞寺, 继续飛索滑和激流泛舟流 5 公里的漂流挑战。之后, 继续享受骑象漫步体验 (30 分钟)和有趣的大象浴, 泰国烹饪表演。最后, 我们将在水果乐园结束项目。转回酒店。在当地餐厅享用晚餐</p>	
Day 4 (Breakfast)	<p>PHUKET- KUALA LUMPUR (B) After breakfast, free at own leisure till transfer to airport.</p> <p>第四天 启程回国 (早) 早餐后, 自由活动至送往机场启程回国, 结束四天愉快旅程。</p>	
Terms & Conditions :		条款及细则 :
<ul style="list-style-type: none"> → The management & resort operators reserve the rights to alter any itinerary, substitute a vehicle or cancel a tour due to unforeseen operational condition. → The management & resort operators accept no liability for losses incurred due to failure to connect with other services management and cannot be held liable for lost of baggage or personal items, illness, injury, or death resulting from activities in which are beyond our control. → Prices are subjected to change without prior notice. → In case of cancellation or reduce rooms, the deposit or prepayment will be forfeited automatically. → Upon confirmation of booking, deposit that 50% of total fare is required. → Full payment is required before 4 weeks of departure date. → Cancellation is non-refundable in full or in part. There shall be no refund of any deposit. → Reservation is subjected to room availability. → No insurance coverage. 		<ul style="list-style-type: none"> → 再不可预测的状况下, 管理和度假村运营商保留权利随时更改任何行程, 替换车辆或取消旅游。 → 发生故障的损失, 丢失行李或私人物品, 生病, 受伤或死亡, 以及其他我们所无能控制的活动下所造成的损失或意外。管理层及度假村运营商, 不承担任何法律责任或追究。 → 价格如有更改, 恕不另行通知。 → 如果取消或减少客房, 定金或预付款将被自动取消。 → 预订确认后, 须付总费用的 50% 为定金。 → 出发前 4 周, 必需支付全额费用。 → 取消预订, 全部或部分已付款项恕不退还。 → 预订视房间, 配套空位进行供给。 → 没有保险签购于任何行程, 顾客需自行签购。